
Styremøte Øverbøen       Søndag 18.8.2019 

 

Hele styret på plass 

 

1. Gjennomgikk referat fra forrige møte. 

Svein hadde sjekket det med skuddpremie på predator vilt. En omfattende sak å få gjennom. 

Båndtvang. Høring er over og søknaden vår vil nok gå gjennom i planutvalgets neste møte. 

 

2. Prøvetaking av hjort 

Vi har fått henvendelse om prøvetaking av hjortevilt. Anders sa seg positiv. Mer info 

kommer. 

 

3. Tildeling av ekstradyr. Går for samme tildelingsmodell som i fjor. 

 

4. Kontrollør. Jon Langnes stiller som kontrollør også denne sesongen. 

 

5. Eventuelt 

 

a) Kan andre enn grunneiere være valdledere? 

Styret ser ikke noen hindring i at andre enn grunneiere kan være valdleder. Valdene står 

fritt til å velge valdleder. 

b) Kan andre enn grunneiere velges inn i styret i SHU? 

Står ikke noe om dette i vedtektene. Men det kan nok by på utforinger og gnisninger hvis 

«feil person» skulle komme inn. 

c) Anders har sendt ut melding til valdene om å komme med medlemsregister. Bare Kai 

Roger Sande har så langt meldt fra. Anders purrer på de andre valdene. 

 

Neste møte: Mandag 18. november 

Leder sender ut påminnelse noen dager i forveien. 

 

 


